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Setkal se Karel Gott s Johnem Lennonem?!?

     V roce 1971 v 56 letech jsem absolvoval 65 koncertů mimo ČSSR. Účinkoval jsem na festivalech v 
Caracasu a Bělehradu, u Polydoru jsem vydal společné album s populárním rakouským zpěvákem a hercem 
Peterem Alexanderem. Během půlročního pobytu v SRN jsem nejprve v sobotu 18.9. v pět odpoledne mluvil 
s bratry Štaidly a poté ve 21:15 s Felixem Slováčkem. Zvažoval a domlouval jsem emigraci. Mělo se to 
uskutečnit v Anglii, kde mi firma Polydor domluvila
schůzku za 14 dní půl hodiny před polednem, ale
nakonec jsem se vrátil. 

     Nicméně jsem si neodpustil ten výlet do londýnské
kanceláře společnosti Apple, kde jsem se sešel s
Johnem Lennonem. Doprovázela jej (jak jinak) jeho
manželka Yoko Ono.
       Z Lennona jsem měl při schůzce ve studiu Apple
Road, kde Beatles nahrávali, fantastický pocit. Yoko
ale byla pořád zamračená. V tváři se jí nehnula brva.
Seděla v takovém přítmí a přísně se na nás dívala, snad abychom si neřekli něco, co ona nechce slyšet. A tak
mě najednou napadlo – "Johne, co kdybych vás přivezl do Prahy? Kolik byste za to chtěl?" A Lennon mě 
zmrazil odpovědí. Řekl mi: „Už vlastně ani nevíme, kolik máme. Nechceme peníze. Mám tolik peněz, že bych 
se nikdy nemohl dopočítat, protože během takového sčítání by mi mezitím každou minutu nabíhaly 
tantiémy z celého světa, a proto jsem se rozhodl, že do konce své kariéry budu už dělat jen dobročinnou 
činnost. Tak si, Karle, rozmysli, komu bych mohl u vás výtěžek z koncertu v Praze věnovat!" Pochopitelně měl
podmínku, aby se o tom média zmínila. 
     Byl jsem nadšený a rozhodl jsem se hned po příletu do Prahy jednat se svým manažerem Františkem 
Spurným (†74). Volal jsem mu hned po návratu 22.10. v 19:45. Pamatuji si to velmi dobře, jelikož mě ten 
nápad opravdu nadchl. Rozhodli jsme se, že výtěžek by měl jít na SOS dětské vesničky. Tak jsme to navrhli na
oddělení kultury Ústředního výboru KSČ. František zašel na ústředí v pondělí  25.10. hned ráno v osm. Trvalo
to celý týden než jsme dostali odpověď. Pozvali si nás oba ještě o půl hodiny dříve než tam byl František. Se 
zlou jsme se ale potázali. Doslova nás hnali ze schodů dolů a volali – "Vy jste se zbláznili, už vidíme, jak by 
buržoazní tisk psal, že české chudé děti potřebují peníze od anglického popového zpěváka!" Ještě jsem se 
pokoušel v devět večer volat známým, kteří by to mohli podpořit. Ve 22:38 se mi ozval Franta, že se také 
pokoušel o nemožné. Tentokráte to trvalo skoro měsíc. V deset mi volal nejmenovaný soudruh a ptal se mě 
na podrobnosti a já pocítil radost, že by se to mohlo podařit. Ale už za tři čvrtě hodiny mi volali z STB a 
zopakovali to, co jsme slyšeli prvně. Pohasly všechny naděje, byl jsem zklamaný a z telefonu trochu 
vystrašený. Františkovi jsem to řekl až druhý den při osobním setkání. Měli jsme se sejít v půl druhé, ale měl 
zpoždění, přišel o pár minut později a už to také věděl (volali mu před chvílí). Z koncertu tedy sešlo. O půl 
roku později v květnu 1972 Gusta Fučíková nechala SOS vesničku pro jistotu zrušit. A tak se Lennon do Prahy
už nikdy nedostal.
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